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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

	

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani a Nemzeti Erőforrás
Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Milyen megoldásokat kívánnak megvalósítani a cigány – magyar együttélés javítása
érdekében”
címmel .

A kérdésre írásbeli választ kérek .

Tisztelt Miniszter Úr !

Hazánk legsúlyosabb társadalmi problémája minden kétséget kizárólag a cigány-magyar

együttélés egyre katasztrofálisabb állapota . Ma már túlzás nélkül állítható, hogy szinte ninc s
nap, hogy cigány származású bűnözők ne bántalmazzanak súlyosan egy-egy id ős embert,
adott esetben ne gyilkoljanak meg . Nincs nap, hogy valahol ne bántalmazzanak
pedagógusokat, ne verjenek össze és raboljanak ki diákokat stb . A cigányság egy jelentős
bűnözői rétege folyamatosan terrorban tartja a környék békés lakosságát, fenyegetik ,

zaklatják, kirabolják a védteleneket . Nem folytatom a sort, mert minden tájékozott ember

számára világosak a tények .

A kérdésem, hogy hogyan és miként kívánja a kormány kezelni a helyzetet annak tudatában ,
hogy az elmúlt évtizedek pozitív diszkriminációs törekvései, liberális felzárkóztatási- ,

integrációs politikája zsákutcába jutottak . Mit kíván tehát tenni az elkövetkez ő években a
kormány?

Budapest, 2011 . április 01 .

Tisztelettel :

Mirkóczki Ádám
Jobbik
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